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The Criteria 

一、本審查標準依據「本校學生轉系所辦法」之第三規定辦理。 

1. The criteria are based on Article 3 of the Guidelines for Department 

Transfer, National Dong Hwa University 

 

二、審查標準： 

1. 學士班學生須繳交自傳(內含轉系動機)與讀書修課計畫。 

2. 碩士班學生繳交讀書計畫暨研究計畫(內含轉所動機)。 

3. 書面審查成績 100% 

2. Required documents (The transfer process is based 100% on the submitted 

application materials and does not involve an interview): 

A. Bachelor students: 

⚫ Autobiography (including your transfer motivations) 

B. Master’s students: 

⚫ Study and research plan (including your transfer motivations) 

 

三、審查流程：由本系相關委員進行書面資格審查。 

3.Review procedures: The submitted application materials will be reviewed 

by the corresponding committee of the Department. 

 

四、本審查標準經本系務會議通過後公告實施，並報教務處備查，修訂

時亦同。 

4. The criteria are in effect upon approval by the Department Affairs 

Meeting, and reviewed by the Office of Academic Affairs of National Dong 

Hwa University. 

 


